
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinta Comisiei de ecologie, protecjia mediului 9i igienizare

din data de 30 octombrie 2023, ora 11

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
26.10.2023 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.
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CICEALA ANA-MARIA – PRE§EDINTE – prezent

Vl§AN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – prezent

GRAM ANAMARIA ALINA – absent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

T>
STO ICA IOANA – prezent

r

Ordinea de zi a comisiei:
5. Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti nr. 402/26.11.2021 privind declan9area
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privata situate pe
amplasamentul lucrarii de utilitate publica „Drumul Osiei”

7. Proiect de hotarare privind declan9area procedurilor de
expropriere pentru imobilul proprietate privata situat pe amplasamentul
lucrarii de utilitate publica avand ca scop amenajarea de noi spajii verzi
publice cu acces nelimitat- „Amenajare Parc Moroeni”, in vederea
asigurarii cre9terii calita Iii factorilor de mediu 9i a starii de sanatate a
populatiei Tn cadrul unitalii administrativ teritoriale a Sectorului 2 al
Municipiului Bucure9ti”
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21. Proiect de hotarare privind aprobarea Tncheierii Tntre Municipiul
Bucure9ti, in calitate de Concedent 9i societatea Apa Nova Bucure9ti
S.A., in calitate de Concesionar, a Actului Adijional nr. 12 la Contractul
de Concesiune nr. 1329/29.03.2000, cu privire la furnizarea de sewicii
de alirnentare cu apa 9i canalizare pentru Municipiul Bucure9ti

34. Proiect de hotarare privind aprobarea Programului Unitar de
Acjiune pentru Deratizare, Dezinsectie 9i Dezinfec jie Tn anul 2024 si
aprobarea finanlarii de la bugetul Municipiului Bucure9ti a Programului
Unitar de Acjiune pentru Deratizare, Dezinsectie 9i Dezinfectie Tn anul
2024

35. Proiect de hotarare privind transmiterea documentatiei tehnice
ce a facut obiectul Contractului nr. 937/2019, catre Asociatia de
Dezvoltare Intercomunitara pentru Gestionarea Integrata a Deseurilor
rnunicipale Tn Municipiul Bucure9ti

36. Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de parteneriat
pentru derularea proiectului de con§tientizare: „Jurnalismul de
investigajie pe teme de mediu 9i economie circulara”

45. Protect de hotarare pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr.
333/ 29.06.2022 privind aprobarea participarii municipiului Bucure9ti Tn
calitate de solicitant (promotorul de proiect) in cadrul acordului de
parteneriat cu Academia de Studii Economice Bucure§ti si cu SINTEF
Energi AS in vederea depunerii propunerii de protect “intarirea capacitatii
rnunicipiului Bucure9ti Tn dorneniul eficien+ei energetice 9i energiei
regenerabile" Tn cadrul apelului pentru propuneri de proiecte "programul
pentru energie Tn Romania", domeniu de interes "cuno9tinte sporite
privitoare la energia regenerabila, eficien}a energetica -sensibilizarea 9i
instruirea publicului larg" 9i a chettuielilor legate de proiect

61. Proiect de hotarare pentru aprobarea transmiterii unui numar
de 6 (9ase) cabine de paza, din administrarea Direcjiei Generale de
Polijie Locala 9i Control a Municipiului Bucure§ti, in administrarea
Adrninistrajiei Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti

Asistent comisie

Buna ziua.

Cvorumul este de 6 din 9 consilierl



Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Perfect. Pentru Tnceput, va invit sa votam ordinea de zi.

Rog invitajii sa nu voteze.

Asistent comisie

6 voturi pentru, 0 abjinert, 0 voturi Tmpotriva.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Avem ordinea de zi votata

Primul punct venit Tn aten jia comisiei noastre este proiect de
hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 402/26.11.2021 privind declan9area
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privati
situate pe amplasamentul lucrarii de utilitate publica „Drumul
Osiei“

Avem raport de specialitate de la Directia Juridica §i Directia
Patrimoniu. va rog frumos daca este cineva cu noi pentru a explica
proiectul. Banuiesc ca e cineva de la patrimoniu.

Asistent comisie

Am trimis invitajie, doamna pre9edinta, la ambele direcjii, dar vad
ca nu este nirneni Tn online. §i nici fizic.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Am in+eles. va prezint eu pe scurt, atunci, un minut maxim
proiectul. Este vorba despre investi+ia de utilitate publica de pe Drumul
Osiei. Au fost facute exproprierile pentru cateva imobile, cred ca 6 la
numar, ba nu, mai multe. Avem n valori Anevar pentru justa despagubire
la prejul din grita notariala. Le gasiti pe toate acestea Tn referatul de
aprobare, men+ionate 9i, la feI valorile de despagubire sunt menjionate Tn
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anexa la hotarare. La aceasta vedeji acolo tabelul respectiv. Daca mai
sunt alte Tntrebari de la colegi. Daca nu mai sunt, va propun sa votam.

Asistent comisie

Puteji vota.

5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc.

'Fnainte de a trece la urmatorul punct, am vazut ca sunt mai multe
puncte semnate de Direc+ia Patrimoniu. va rog sa sunaji pe dna director
Persunaru sau un Tnlocuitor sa vina la sedinta de comisie.

intre timp, trecem la punctul 2, Proiect de hotarare privind
declan9area procedurilor de expropriere pentru imobilul proprietate
privata situat pe amplasamentul lucrarii de utilitate publica avand
ca scop amenajarea de noi spajii verzi publice cu acces nelimitat-
„Amenajare Parc Moroeni“, in vederea asigurarii cre9terii calitalii
factorilor de mediu 9i a starii de sanatate a populajiei in cadrul
unitalii administrativ teritoriale a Sectorului 2 al Municipiului
Bucure§ti“

La feI, aici avem raport de specialitate din partea Directiei
Patrimoniu 9i Direc+ia de Mediu. Ca idee, este vorba despre un teren din
sectorul 2 al Municipiului Bucure9ti. O proprietate privata pe care
primaria sectorului 2, prin fonduri proprii ale sectorului 2, in suma de
9.350.412 RON dore9te sa achizitioneze un teren de aproximativ un
hectar 9i 230 de metri patrati pentru a-I transforrna Tn parc. §i s-au gandit
9i Ia un nurne pentru acest parc, Parcul Moroeni. Aveti cadastrul Tn
cadrul documentajiei. Este o documenta+ie foarte stufoasa de 260 de
pagini, dar scopul acestei achizi+ii este acela de a transforma un teren Tn
parc

intrebari, comentarii din partea colegilor daca sunt. Nu sunt. va
propun sa supunem la vot acest proiect, va rog.
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Asistent comisie

Puteji vota .

4 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotriva, aviz favorabil.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Mul+umesc colegi.

Urmeaza proiectul 3 pe ordinea noastra de zi, 9i anurne Proiect de
hotarare privind aprobarea Tncheierii Tntre Municipiul Bucure9ti, in
calitate de Concedent 9i societatea Apa Nova Bucure9ti S.A., in
calitate de Concesionar, a Actului Adilional nr. 12 la Contractul de
Concesiune nr. 1329/29.03.2000, cu privire la furnizarea de servicii
de alimentare cu apa 9i canalizare pentru Municipiul Bucure9ti.

Din partea Directiei Servicii Integrate este doamna director Sunica?

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direcjia
Servicii Publice

Da, eu sunt de la servicii publice. Dar sunt in sala colegii mei de la
Servicii Integrate.

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

Adrian Cristea sunt. De la AMRSP

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua, va rog frurnos daca ne puteti prezenta foarte pe scurt, e
un proiect destul de simplu oarecum, trecere de contract, dar daca ne
puteji preciza 9i stadiul lucrarilor totu9i.

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

... statueaza trecerea Tn concesiune catre Apa Nova, operator
desemnat 9i prin actele aditionale anterioare de preluare a incineratorului
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9i a stajiei de epurare Glina. Pentru prima data vom avea ... completa,
un proiect european de mediu extrem de important, fmi aduc aminte ca
in anii 99 am Tnceput cu ISPA primele fonduri nerambursabite Tn
domeniu. Din perioada respectiva, in stajii au ramas doar cladirile din
stajia de epurare, Tnceputa Tn 1986, acestea fiind rnodernizate de
ApaNova, iar Ia ora actuala au Tnceput probele atat Ia incinerator. Se
estimeaza ca vor fi finalizate Tn data de 4 decembrie, iar pana la finalul
lunii decembrie o sa intram Tn exploatare 9i cu statia de epurare.
Proiectul reprezinta nu numai pentru noi, ci 9i pentru Uniunea
Europeana, o realizare deosebita pe linie de mediu, !inand cont din
vremurile de Tnceput Tn care poluarea produsa de Bucure9ti se reflecta Tn
fluviul Dunarea. va rugam sa ave Ii acest proiect 9i sa iI votati. Daca mai
sunt Tntrebari, va stau la dispozitie.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

Am eu o Tntrebare. Deci practic, odata ce este finalizata investi Iia,
va fi adaugat obiectivul la concesiunea Apa Nova pentru a-I exploata?
injeleg ca se termini 9i va fi dat in exploatare la sfar9itul acestui an, la
sfar9itul lui decembrie. Felicitari. A fost un proiect care a durat enorm de
mult

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

A durat ... demersurile au Tnceput Tn 2011 pentru fondurile
europene objinute. Valoarea pentru cele 2 obiective e in jur de 124 de
milioane de euro, fonduri nerambursabile 9i e un protect extrem de
important pe linie de rnediu pentru Bucure9ti.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, da, de acord. Mai aveti si alte obiective de finalizat Tn cadrul
proiectului?

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

Aici ar putea sa raspunda, este langa mine colegul de la unitatea
de implementare.
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Domnul Toma catalin – Direcjia Generala Management Proiecte
cu Finanjare Externa

Buna ziua. Din pacate se va finaliza doar sta Iia de epurare 9i
incineratorul. Pentru celelalte contracte de lucrari, 5 la numar fala de
acesta, care vizeaza statia de epurare 9i incineratorul, am solicitat catre
autoritatea de management o decupare a proiectului. Pentru contractele
de lucrari CL4 CL5 CL6, ele urmand a fi ulterior parte a unui aIt protect
ce va fi depus Tn perioada urmatoare ... de program.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Am Tnteles. Bun, multumesc. Daca mai au membrii comisiei
Tntrebari? va rog, doamna Comanici?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Buna ziua. O singura Tntrebare a9 avea. La punctul 14, punct 1 din
actul adijional, spune Ia un anumit moment ca pentru costurile
suplimentare, operarea, Tntretinerea, obligatii suplirnentare 9i a9a mai
departe, in ceea ce prive9te tariful, spune ca va fi datorat de catre clienji.
Asta Tnseamna ca se va majora tariful pentru bucure9teni? Deci toate
penalitatile care vor trece sau vor fi aplicate catre Apa Nova, se vor
regasi Tn tariful pe care TI vom plati noi bucure9tenii?

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

Penalitalile, dupa cum 9ttti, 9i prin actul adijional 11, au ramas cele
platite de Apa Nova, Hind agreate de Comisie. La ora actuala, ce pot sa
va spun ca prin preluarea Tn operare a statiei de epurare, cat 9i a
incineratorului, vom avea o cre9tere de tarif. gi aceasta nu va fi majora
spre satisfactia noastra, Tntrucat daca Ia ora actuala Apa Nova din 49 de
operatori e pe locul 47 cu cel mai mic tarif din tara, vom depa9i doar pe
urmatorul operator de apa 9i canalizare, deci va fi in Ioc de locul 47, vom
fi pe locul 46. Din estimarile facute Tmpreuna cu Comisia de experIi,
bineinteles, tarifele vor fi validate de Cornisia de experti 9i avizate de
catre ANRSC. Cre9terea de tarif Tn general pe linie cre9tere de tarif pe
mediu, o investi Tie de mediu, in Europa sunt de obicei destul de mari, la
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noi procentele nu sunt atat de importante 9i faptul ca 9i Ia ora actuala,
avand aceasta procedura tarifara care ne-a !inut ... . restul capitalelor
europene ne avantajeaza Tn continuare, iar din estimarile efectiv din
estirnarile pe care le-a facut Comisia de experti, cam 25 de cenji.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Da, da, da, dar in 14.1 scrie foarte clar. Se vor regasi eventualele
penalitali, costuri 9i a9a mai departe Tn tariful clienjilor. Asta Tntreb eu 9i
mai mult decat atat, da ati vorbit de ni9te derogari Tntr-adevar, in 2019
daca !in eu minte, a existat un plan de masuri Ia care se face referire 9i
in acest act adijional. gi in perioada aceea, cel Tncheiat Tn pentru
perioada 2019 9i 2020, ma corecta li daca gre9esc, ANAFR-ul nu a aplicat
penalitati. Asta a fost Ia ... elaborarea planului de masuri. intrebarea
mea este se putea elabora 9i acurn un plan de masuri? sa ne asiguram
ca nu vor creste tarifele.

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

Deci penalita+ile sunt trecute Tn proiect 9i au fost aplicate dupa
2021, datorita faptului ca au Tntarziat lucrarile, nefiind implicata Apa Nova
in lucrarile respective.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina

Exact .

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

Normal Apa Nova e in continuare, se judeca procesele respective,
pentru ca aplicarea penalitalilor nu trebuia sa fie facuta, dar datorita
reglementarilor pe care cei de la Mediu 9i Apele Romane nu au cum sa
nu aplice penalitatile respective, !inand cont ca noi eram Ia un ... dat de
valoare care nu au respectat prin nefinalizarea lucrarilor. Oi, mai mult
decat atat, se trece de la ... 002 la 001, se respecta toate normele
europene. Deci penalitalile in afara faptului de a ne ataca Apa Nova in
instanta 9i e normal sa dea date pentru ca ei nefiind irnplicaji in
finalizarea statiei faptul ca s-a executat lucrarile Tntr-un tirnp mult mai
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mare decat au fost estimati Tn anul 2019, au condus 9i la aplicarea
acestor penalita li Tncepand cu anul 2021.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Exact, aveji dreptate, asta am dedus 9i eu, citind actul adijional 11,
actul aditional 12. intrebarea mea era asa: Tnaintea obtinerii autorizatiei
autorizatiei de gospodarire a apelor Tn 2021 sau cand a fost obtinuta
urmatoarea, se putea elabora inca un plan de masuri?

Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

N-au voie sa aplice al doilea plan de masuri cel de la .. .

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Dar in general, se putea? Cum a fost acel facut acela facut Tn
2019, tocmai pentru pentru ca in AGA in autorizatia sau prin autorizatia
de gospodarire a apelor pana la finalul lui 2020, cand a fost valabila, nu
au existat penalitati. Acuma ele apar. Tntrebarea mea este logica: daca
odata s-a facut 9i 9i scrie Tn actul adijional de acest plan de masuri 9i ca
ulterior nu s-a mai facut. Nu s-a mai elaborat, Primaria, bineTnteles,

impreuna cu cu constructorii. Cu ANAFt-ul, pardon.

Domnul Toma catalin – Directia Generala Management Proiecte
cu Finanjare Externa

Legea prevedea sa se ceara o derogare pe o perioada de 5 ani. La
momentul cand s-a solicitat derogarea, s-a solicitat o perioada de 3 ani
de zile, estimandu-se ca la momentul ala, proiectul se va finaliza Tn cei 3
ani de zile. Legea prevede 9i o prelungire a acestei derogari. lar cel de la
ANAR nu au fost de acord cu o astfel de prelungire pe perioada ramasa
de cei 2 ani de zile, desi s-a solicitat de catre Greenfield 9i de catre Apa
Nova. De aia nu se mai putea ob{ine o derogare de la norrnele de la 001
002. De aici penalitalile care au decurs.
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Doamna consilier Comanici Ancu ja Sorina

Deci sa in{eleg, s-a Tncercat elaborarea unui aIt plan de masuri.
Dar nu s-a dorit de catre ANAF?? Mai explicaji-mi o data.

Domnul Toma catalin – Directia Generala Management Proiecte
cu Finanjare Externa

... a spus ca legea prevede doar pe 5 ani, iar initial, pentru ca s-a
solicitat doar pe 3 ani. Legea nu prevede prelungirea acestei perioade.
Nu s-a aprobat de catre ANAR.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina

Pai dati-ne §i noua documentele respective, comunicarile
respective la care faceji referire.

Domnul Toma catalin – Directia Generala Management Proiecte
cu Finantare Externa

. .. la dispozijie Apa Nova care a avut-o, care este dejinatorul a de
gospodarire. . .

Doamna consilier Comanici Ancu ja Sorina

Da. Ce sa zic, nu ne poate asigura nimeni ca aceste penalitati nu
se vor regasi Tn tarifele pe care Apa Nova Ie va aplica sau cine Ie va
aplica catre bucure9teni.

Multumesc pentru raspunsuri.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc. Poate n-ar fi rau sa primim acele documente daca le
aveji la Tndemana, Ie putem primi noi membri Comisiei sau le puteti
trirnite catre toli consilierii generali Tn caz ca apar 9i maine la Consiliu
aceste Tntrebari, adica macar sa vedem 9i raspunsuri privind tariful,
bineTnteles, aici, poate 9i Apa Nova ne va raspunde.
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Domnul Director Cristea Adrian - AMRSP

in 9edin ja de maine o sa objinem documentajia de la Apa Nova.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc tare mult.

Haideji sa votam.

Asistent comisie

Puteji vota.

6 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotrivi. Aviz favorabil.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc.

Asadar, urmatorul proiect de hotarare privind aprobarea
Programului Unitar de Acjiune pentru Deratizare, Dezinsecjie 9i
Dezinfec{ie in anul 2024 9i aprobarea finanjirii de la bugetul
Municipiului Bucure9ti a Programului Unitar de Acjiune pentru
Deratizare, Dezinsectie 9i Dezinfec jie in anul 2024.

Ne poate prezenta cineva pe scurt acest proiect?

Doamna Director Executiv §unica Daniela Roxana – Direc jia
Servicii Publice

Sigur ca da. Roxana §unica, am revenit, buna ziua.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bund ziua, doamna §unica,
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Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direc jia
Servicii Publice

Da da, proiectul pe care-I supunem atentiei dumneavoastra are 2
obiective. Primul reprezinta aprobarea programului unitar de actiune
pentru deratizare, dezinsectie 9i dezinfectie Tn anul 2024, iar cel de al 2-
lea obiectiv Tl reprezinta aprobarea finanlarii acestui program de la
bugetul Municipiului Bucure9ti. Pe scurt, avem un program similar celui
care se aHa in aplicare pe acest an 9i aprobat de catre Consiliul General
pentru 2023. Aplicam tratamente Tn vederea combaterii vectorilor
9obolani, !antar larva 9i adult, capu9a, viespe 9i gandaci. Gandaci doar la
condominii si doar la solicitarea administratorilor cu demonstrarea

focarului. Avem in plus 9i aici avem 9i o diferenta de aproximativ 2,5%
fala de valoarea bugetului aprobat pentru 2023, este vorba de un
tratament de deratizare si de dezinsectie la caminele la canalele care
aparjin Apa Nova, in urma unei comunicari pe care am avut-o cu
AMRSC, care ne spune ca pentru a avea un program unitar 9i
tratamente unitare, este necesar ca aceste programe sa fie realizate de
catre operatorul desemnat 9i finan+ate de la buget. A9a arata programul
pentru anul 2024. Daca mai sunt Tntrebari, va rog.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Sigur, voiam sa va Tntreb care este suma totala pe care am
aproba-o?

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
Servicii Publice

27.061.510 lei fara TVA

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. §i-am vazut ca pentru anumite zone se mentin tratamentele
suplimentare, la cimitire, de exemplu. Care au fost facute 9i anul acesta.
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Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
Servicii Publice

Da, da, da. Tot ce am pus in plus, anul trecut a ramas 9i anul
acesta, limitele contractului cadrul ne permit, suntem inca sub valoarea
aprobata pentru contractut cadru 9i atunci am pastrat aceste tratarnente,
mai ales in contextul caldurilor foarte mari pe care am vazut ca le traim
in Bucuresti si a schimbarilor climatice, vedem o cre§tere a acestor
acestor vectori 9i pentru ca bugetul ne perrnite, am propus aceste
tratamente pentru un confort cat mai mare.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Am Tnteles. Si totusi, au fost ceva tantari Tn toamna aceasta, deci
poate la tantari, de exemplu, ar fi bine sa se faca tratamente
suplimentare, dar de Tnjeles, eu nu am datele din teren decat sesizarile
de la ceta+eni pe zona aceasta. Ma refer la date cantitative.

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direcjia
Servicii Publice

Sigur, s}gur, sunt prevazute tratamente suplimentare pentru !an{ari,
atat contra larvelor, cat 9i contra {anjarilor adulji, am primit 9i noi aceste
aceste sesizari cu privire la !anjari. Ce trebuie Tnjeles este, desigur,
faptul ca nu exista o eradicare completa a familiilor de !antari 9i sunt o
serie de factori care favorizeaza aparijia acestora, ca, de exemplu, micile
acumulari de api este vorba de zona de case in care cetajenii strang
apa de ploaie sau lasa apa pentru animale. Toate aceste mici ochiuri de
apa favorizeaza aparijia larvelor 9i, respectiv, aparijia !antarilor. Primim
sesizarile, Ie transmitem catre Compania Muncipala de Eco-lgienizare,
urmarim aplicarea acestor tratamente.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. Atunci poate o sugestie ar fi aceea de a merge punctual acolo
unde sunt sesizari cu zone de focar sa se faca tratamente suplimentare
micro, adica numai Tn zona respectiva. Daca acolo exista o infestare.
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Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direc jia
Servicii Publice

Compania este informata Tn timp real cu privire la aceste la aceste
sesizari 9i Tn conditiile Tn care vorbim de ni9te sesizari pe o zona anume,
compania se duce 9i aplica cu maxima urgenta tratamentele Tn zona
respecti va.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. va multumesc mult.

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direc{ia
Servicii Publice

gi eu.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Colegii, daca mai au Tntrebari 9i comentarii?

Domnul consilier Maxim Marius catalin

O Tntrebare am 9i eu, doamna pre9edinta. va rog exista cumva
tratamentul pentru plo;nije? Acopera 9i zona asta?

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
Servicii Publice

Nu, nu, nu. Planul Unitar de Actiune nu prive9te tratamentele
pentru plo9ni+e.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Cred ca acelea sunt la Centrul de Protectie a Plantelor din cate

9tiu. Acel tip de tratamente.
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Domnul consilier Maxim Marius catalin

O. K. Multumesc mult.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Muljumesc. Bun, daca nu rnai sunt alte interpelari, va rog sa
supunem la vot.

Asistent comisie

Doamna pre9edinte, vroiam sa va spun ca nu au aparut Tn cadru,
dar a fost prezenji in sata de 9edin+e. Nu au fost Tntrebari pentru dan9ii 9i
am vazut domnul Alexandru Moldovan, director general adjunct Apa
Nova, domnul Ho9tiuc Andrei, director general adjunct Apa Nova,
domnul §tefan Vasile, director senior Apa Nova 9i Tn cadru au fost
doarnnele Irina Boblea de la Direc+ia Servicii Integrate 9i doamna
Alexandra Stancu, pe langa domnul catalin Toma, de la Management
Proiecte cu finantare externa, iar Tn.. .

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Dar nu in+eleg, erau prezenti, dar nu s-au recomandat?

Asistent comisie

Nu, dar a vorbit domnul director Cristea 9i au stat separat Tn spate,
nu Tncapeau Tn cadru de asta.. .

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Am Tnteles, dar erau Tntrebari pentru dumnealor privind tariful §i
cre9terea lui. Acum, daca tot aji mentionat ca au fost prezenji, rugati-i sa
fie prezenji 9i maine la 9edinja de consiliu 9i sa raspunda la Tntrebarile
privind tariful, cred ca asta ii intereseaza pe cetateni, deci, dacd puteti sa
ma bucur ca au venit, nu 9tiam ca au fost prezen{i.
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Asistent comisie

Vreau sa fac precizarea ca mai este doamna Gabriela Anca de la
Finantare Externa Tn online. Cel putin de id-ul dansei vad ca apare. Mai
este doamna Mariana Per§unaru, la feI in.. .

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

Am vazut-o pe doamna Per9unaru.

Multumesc mult.

Asistent comisie

Puteji vota.

7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi, aviz favorabil.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc

Trecem mai departe, la proiectul de hotarare privind
transmiterea documentatiei tehnice ce a facut obiectul Contractului
nr. 937/2019, catre Asociajia de Dezvoltare Intercomunitari pentru
Gestionarea Integrata a De9eurilor municipale Tn Municipiul
Bucu resti.

Daca ne poate explica tot doamna director $unica, va rog despre
ce este vorba.

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
Servicii Publice

Sigur ca da. Este vorba de un proiect care vizeaza transmiterea
documentatiei tehnice a contractului Ia care faceati referire. Acest
contract din 2019 a fost reatizat pentru a se elabora aceasta
documentajie privind Tmprejmuirea 9i dotarea cu camere video a
terenului situat Tn drumul Rudeni Chitila din sectorul 1. Acest teren avea
ca obiectiv dezvoltarea unui unei obiectiv de investijii legate de
gestiunea de9eurilor municipale. Prin hotararea de Consiliu 649 din 2022
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a fost dat Tn folosinta gratuit acest acest teren catre Asocia+ia de
Dezvoltare Intercomunitara pentru gestionarea integrata a de9eurilor, in
scopul realizarii obiectivului de investitii Centru integrat de colectare
separata prin acord voluntar, acest cap fiind un proiect finanjat suta la
suta prin PNRR. Pentru ca Tn continuarea acestui proiect este nevoie de
imprejmuire 9i dotarea cu camere video, tar noi avem deja acest proiect
tehnic realizat, va propunem sa transmitem aceasta docurnentatie catre
ADI, astfel ca efortul bugetar realizat pentru efectuarea docurnentatiei
tehnice sa T9i atinga obiectivul. Et sa fie cet care folosesc proiectul pentru
acest

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Multumesc pentru explicatii, chiar e nevoie de un proiect de
hotarare pentru transmiterea unei documenta{ii?

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
Servicii Publice

Da, da, pentru ca acest aceasta docurnentajie a presupus un
buget, iar colegii no9tri de la Directia Juridica ne-au cornunicat ca este
nevoie sa aprobaji ca noi sa punem la dispozitie aceasta documenta+ie.
Document, realizarea documentatiei a costat 88.000 de RON + TVA. Oi
atunci e nevoie de aprobarea Consiliului pentru a preda catre ei
documentatia.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc pentru explicatii. va propun sa votam daca nu sunt
Tntrebari suplimentare.

Asistent comisie

Puteji vota.

8 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva, aviz favorabil.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Multumesc.

Trecem mai departe. Proiect de hotirare privind aprobarea
Acordului de parteneriat pentru derularea proiectului de
con9tientizare: „Jurnalismul de investigajie pe teme de mediu 9i
economie circulara“

Cred ca este vorba despre un acord de parteneriat, nu? Cu o
asociajie, cu un ONG. va rog, doamna director.

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
Servicii Publice

Este vorba de un acord de parteneriat. Asociatia PRO DE este o
asociatie fondata de organizajiile de transfer responsabilitate privind
gestiunea de9eurilor de echipamente electrice. Ei sunt cei care ne-au
propus acest parteneriat. Atat noua cat §i Ministerului Mediu lui si isi
propun ca in parteneriat cu facultatile de jurnalism din din Bucure9ti sa
organizeze workshopuri Ia care sa participe viitori jurnali9ti 9i sa aducem
in atenjia tor problematici de mediu, pentru ca in anii viitori 9i Tn viitoarea
lor profesie sa-i avem aplecati pe aceste subiecte, sa vorbim despre
gestiunea corecta a de9eurilor, sa vorbim corect despre poluare, sa
putem vorbi despre un ora9 sustenabil, iar actiunile lor de con9tientizare
sa se bazeze pe date, inforrna+ii, legisla jie corecta Ti, mai mult decat
atat, sa aiba deschiderea sa vada ca exista deschidere Tn cadrul
Primariei Municipiului Bucure9ti pentru un dialog.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun, va mul+umesc. Ce costuri implica pentru primarie?

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Directia
\UP\#1 VIII\dIll I UlILdUll \J\a

Nu implica niciun cost. Este vorba doar de de timpul expertilor din
serviciul de management de9euri care vor participa la aceste workshop-
uri. Vor pregati prezentari 9i Ie vor sus jine 9i vor ramane Tn dialog cu
ace9ti jurnali9ti. Alte costuri nu sunt implicate. Direct.
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Doamna Pre$edlnte C;lceala Ana MarIa

Am injeles. Dumnealor, practic, vor raspunde Tntrebarilor
jurnali9tilor 9i vor asigura un feI de training.

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direcjia
Servicii Publice

Exact

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Am injeles. Bun. Daca mai sunt alte Tntrebari de la colegi? Nu sunt
va propun sa votam 9i pe acest proiect, va rog.

Asistent comisie

Puteji vota.

Doamna consilier Mure$an Manuela

Am votat „pentru“.

Asistent comisie

8 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

Doamna Director Executiv $unica Daniela Roxana – Direcjia
Servicii Publice

Mu ljumesc.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc doamna director



va multumesc, trecem repede Tn continuare la proiectul de
hotarare pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 333/ 29.06.2022
privind aprobarea participirii municipiului Bucure9ti Tn calitate de
solicitant (promotorul de proiect) in cadrul acordului de parteneriat
cu Academia de Studii Economice Bucure9ti 9i cu SINTEF Energi
AS in vederea depunerii propunerii de proiect “intarirea capacitalii
municipiului Bucure9ti Tn domeniul eficienjei energetice 9i energiei
regenerabile" Tn cadrul apelului pentru propuneri de proiecte
"programul pentru energie Tn Romania", domeniu de interes
"cuno9tinje sporite privitoare la energia regenerabila, eficienja
energetica - sensibilizarea 9i instruirea publicului larg" 9i a
cheltuielilor legate de proiect.

Cred ca am vazut pe cineva de la Directia Generala Management
proiecte cu finanjare externa mai devreme, dar nu cred ca mai este Tn
call. Poate a venit fizic Tntre timp? Dumnealor ar trebui sa prezinte cred,
ce s-a modificat Tn acest.

Asistent comisie

vad ca nu mai este in online, din pacate.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

§i nu este nici fizic? A fost pana acum 2 minute, cand a ie9it din
call. Bun. in+eleg ca se modifica articolul acesta 2 al contractului de
parteneriat.

Asistent comisie

Puteti ... o clipa sa sun pe cineva din direcjie?

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

va rog. Tnteleg ca a solicitat Sintef Energi AS aceste modificari. in
raportul de specialitate explica jia este aceea ca toate modificarile se
regasesc sub diferite forme, in toate acordurile de parteneriat. Pi prin
acestea se urmare9te definirea cIara a diverselor aspecte ce pot aparea
in cadrul lucrului Tntr-un parteneriat. Are dreptul de proprietate asupra
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bunurilor obtinute Tn comun, confidentialitate, raspunderea Tntre parji,
modul de solu+ionare a disputelor 9i anticorupjia. ASE-ul a transrnis un
acord scris pentru modificarea acestui acord. inteleg ca a fost modificat
Inclusiv unde se vor solujiona disputele din cadrul contractului. Deci
practic, sunt ni9te modificari cerute de unul dintre parteneri Tn acest
contract.

Pana intra cei de la direcjie Tn online, putem sa vorbim de proiectul
privind ALPAB ca sa nu pierdem vremea. qi anume proiect de hotarare
pentru aprobarea transmiterii unui numir de 6 (9ase) cabine de
paza, din administrarea Direcjiei Generale de Polijie Locala 9i
Control a Municipiului Bucure9ti, in administrarea Administrajiei
Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti.

Cred ca am vazut-o de la ALPAB pe doamna director Bega mai
devreme in call.

Doamna Director General Beqa Corina Simona - ALPAB

Da, buna ziua. Foarte pe scurt, este vorba despre un numar de 6
cabine de paza care actualmente sunt in centrul vechi al capitalei. Ele
sunt in administrarea Directiei Generale de Politie locala si Control a
Municipiului Bucure9ti. Noi am depus documenta+ia pe SEAP 9i suntem
Tntr-o faza avansata. Urmeaza ca in Tntr-o luna de zile estimam noi sa se
atribuie contractul pentru servicii de paza 9i patrulare pe toate
suprafejele pe care le administram. Avem nevoie vor fi un total de 91 de
posturi parte din cabinele de paza pe care le aveam amplasate pe
suprafetele pe care le administram au fost retrase 9i duse la sediul din
Ghencea. Si altele care au ramas pe teren au fost vandalizate. Acesta
este motivul pentru care, in urma discujiilor pe care le-am avut cu
Direc jia Generala de Polijie locala 91 Control a Municipiului Bucure9ti ne-
au spus ca au disponibile aceste cabine, conform amortizarii la la zi,
valoarea unei cabine este de 5.106 RON 9i am convenit ca, sigur, in
cazul Tn care veji vota favorabil sa primim noi in adrninistrare un numar
de 6 cabine pe care Ie vom amplasa, de Tndata ce se va semna
contractul cu pentru serviciile de paza 9i patrulare.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria
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OK, muljurnesc pentru explicajii, mai sunt Tntrebari ale colegilor, va
rog? Tnteleg ca nu sunt Tntrebari ale colegilor pe acest proiect. Revenim
la proiectul anterIor.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Am eu ceva ma scuzati, o Tntrebare. Deci achizitionarea serviciilor
de paza am in{eles ca este deja ridicata pe SEAP 91 urmeaza Tntr-un

anurnit timp sa se Tncheie contractul cu paza, daca am Tnteles bine 9i
transferul acesta de cabine este ulterior, adica dupa ce se semneaza
contractul. Nu ne-am grabit un pic? intreb Pi eu, n-ar fi trebuit sa
a9teptam Tntai contractul cu cei care vor ca9tiga sewiciul de paza la
ALPAB 9i dupa aia sa facem acest proiect? Nu zic ca e gre9it a9a. Adica
luam Tntai punem Tntai caruta Tn faja cailor zic eu. Noi votam, dar vreau gi
eu un raspuns, a9a care-i logica?

Doamna Director General Beqa Corina Simona - ALPAB

Logica este ca daca fmi perrnite li sa raspund, logica este ca aceste
cabine nu sunt in cea mai buna forma, pentru ca ele nemai fiind folosite,
chiar daca sunt in centrul vechi al Municipiului Bucure9ti, au pe ele
graffiti, au unele geamuri sparte 9i motivul pentru care am vrut sa facem
aceasta preluare a administrarii lor este ca Tnainte sa Ie dam in folosinta,
sa reu9irn sa le Tndepartam graffiti, sa Tnlocuim geamurile, sa le facem sa
arate Tntr-o forma cat mai buna.

Doamna consilier Comanici Ancu ja Sorina

Acesta este altceva si alta Tntrebare, n-am fost atenta, ma scuzati?
Le luaji gratuit, adica ele sunt amortizate sau contra cost?

Doamna Director General Beqa Corina Simona - ALPAB

Nu platim nimic. Preluam administrarea.

Doamna consilier Comanici Ancu ja Sorina

Exact, gata, muljumesc.
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Doamna Director General Beqa Corina Simona - ALPAB

va multumesc si eu

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc, doamna director. Trecem, am vazut ca sunt 2
persoane acum de la Direc{ia servicii externe: dna. Gabriela Anca 9i
domnul Cristian lstrate. Vi rog daca ne poate prezenta rapid unul dintre
cei 2 proiectul, de fapt, modificarea la contractul de parteneriat cu Sintef
9i ASE. va rog.

Doamna Director General Anca Gabriela – Directia Generala
Management Proiecte cu Finantare Externa

Buna ziua. Am avut o mica problema cu conexiunea mai devreme.
De aceea n-am fost prezen+i. A9a, deci vroiam sa va spunem ca prin prin
hotararea numarul 333/2022, a fost aprobata participarea Ministerului Tn
calitate de solicitant, Tmpreuna cu un parteneriat format din Academia de
Studii Economice din Bucure9ti 9i cu Sintef Energi pentru a depune
proiectul Tntarirea capacita+ii municipiului Bucure9ti Tn domeniul eficien jei
energetice 9i energiei regenerabile. La momentul depunerii proiectului,
acest acord de parteneriat era ca 9i draft practic, a9a cum era prevazut
de catre finan+ator ulterior acum practic, dupa aprobarea contractului de
finantare, partenerii norvegieni ne-au spus ca nu ar putea semna acest
acord de parteneriat Tn forma in care a fost trecut prin 9edin{a de anul
trecut 9i ne-au rugat sa facern anumite modificari necesare pentru a
putea 9i ei participa la sernnarea acestui acord.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Municipiul Bucure9ti este solicitant.

Doamna Director General Anca Gabriela – Direcjia Generala
Management Proiecte cu Finanjare Externa
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Da, da, da.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Deci nu ministerul. A9a am injeles. Deci nu ministerul. PMB-ul.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Nu avea legatura cu vreun minister.

Doamna Director General Anca Gabriela – Directia Generala
Management Proiecte cu Finanjare Externa

Deci municipiul Bucure9ti este solicitantul 9i este un parteneriat
Tmpreuna cu Academia de Studii Economice 9i cu Sintef Energi, care
este partenerul norvegian. gi practic, in mare parte, aceste modificari
vizeaza faptul ca ei nu se pot supune legii romane ca sa spunem a9a, in
cazul unui arbitraj, ne-au rugat cumva sa prevedem o lege neutra 9i am
mers pe legea belgiana. Ne-am ne-am consultat cu colegii de la colegii
de la Departamentul de Juridic 9i am facut o forma astfel Tncat sa fie ca
sa spunem a9a, sa poata fi semnat acordul de parteneriat de catre toata
lumea de catre cei 3 parteneri.

Doamna consilier Comanici Ancu+a Sorina

Dar pentru noi ce Tnseamna, ma scuzaji? Acest lucru.

Doamna Director General Anca Gabriela – Directia Generala
Management Proiecte cu Finantare Externa

La noi, sincer ca si schimbare nu ne afecteaza foarte tare doar la
modul Ia care, Tntr-adevar, daca vreodata va fi vreo disputa, sa zicem
Tntre noi ca 9i parteneri, cumva injeleg ca ar fi mai mari costurile de
costurile de judecata. in rest, nu ar trebui sa... Noi efectiv am fi O.K. cu
aceasta forma a acordului de parteneriat.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
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Deci legea pana la urma care se aplica? A noastra sau a lor?

Doamna Director General Anca Gabriela – Directia Generala
Management Proiecte cu Finantare Externa

O lege neutra. Practic, legea belgiana.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina

Da stiu ce sa zic?

Domnul consilier Maxim Marius catalin

Adica ma scuzati, sa Tnteleg ca daca vom ajunge la litigii, noi vom
plati mai mult, judecandu-ne dupa legea neutra, nu?

Doamna Director General Anca Gabriela – Directia Generala
Management Proiecte cu Finantare Externa

Da, pentru ca ei in toate ne-au 9i aratat modele de alte acorduri de
parteneriate semnate cu tot cu parteneri romani 9i s-a rners tot pe o
varianta de o lege neutra, adica nu au putut accepta cumva doar legea
romana.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Pai nu trebuie sa ne aparam interesele noastre, zic, in primul rand?

Doamna Director General Anca Gabriela – Directia Generala
Management Proiecte cu Finantare Externa

Da, doar ca daca nu acceptam curnva Tn forma in care pot 9i ei
semna, practic nu am mai avea acest proiect. Ei fiind partenerii
norvegieni, iar noi am depus pe fonduri norvegiene. Este cumva ca 9i o
condijie sa sa putem accesa acest tip de fonduri.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Da, va multumesc.

Daca nu mai sunt Tntrebari, va propun sa trecem la votul pe acest
proiect. §i apoi pe proiectul urmator pe care I-am discutat deja. caliva
colegi care sunt 9i Tn corntsia economica 9i am depa9it pu{in timpul
alocat comisiei noastre.

Asistent comisie

Puteji vota. Proiectul de hotarare pentru modificarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 333/ 29.06.2022 privind aprobarea participirii
municipiului Bucure9ti Tn calitate de solicitant (promotorul de
proiect) in cadrul acordului de parteneriat cu Academia de Studii
Economice Bucure9ti 9i cu SINTEF Energi AS in vederea depunerii
propunerii de proiect “Tntarirea capacitijii municipiului Bucure9ti in
domeniul eficienjei energetice 9i energiei regenerabile" in cadrul
apelului pentru propuneri de proiecte "programul pentru energie in
Romania", domeniu de interes "cuno9tinje sporite privitoare la
energia regenerabila, eficien}a energetica - sensibilizarea 9i
instruirea publicului larg" 9i a cheltuielilor legate de proiect.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Doamna pre9edinte, am o rugaminte. Eu una m-am abjinut. Dar
maine la 9edinta in plen a Consiliului General sa vina cineva de la juridic
de la fonduri sau de unde se considera sa ne mai explice o data acest
proiect. Noi inijial am vrut sa iI votam, va spun sincer.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, sigur, nicio problema.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Trebuie sa sa fim convinsi ca votam ceea ce trebuie.

va multumesc frumos.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Sigur.

Domnul Secretar Vi9an Horia Alexandru

Am votat „pentru“.

Asistent comisie

Cu votul domnului Vi9an sunt 6 voturi pentru, 2 abjineri, 0
voturi impotriva. Aviz favorabil.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

va mu ljumesc.

gi acum va rog sa votam 9i ultimul proiect, proiect de hotarare
pentru aprobarea transmiterii unui numar de 6 (9ase) cabine de
paza, din administrarea Direcjiei Generale de Poli jie Locala 9i
Control a Municipiului Bucure9ti, in administrarea Administrajiei
Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti.

Asistent comisie

Puteti vota.

8 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi. Aviz favorabil.

Acestea au fost punctele, doamna pre9edinte.

Doarnna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc frumos.

Acestea au fost punctele de pe ordinea de zi a comisiei noastre. va
rnul+umesc rapid tuturor celor care ne-aji urmarit online. De asemenea,
doamnelor si dornnilor directori, domnului Danca, domnului Dragomir de
la IT si nu in ultirnul rand, colegilor care au participat la aceasta comisie.
O zi buna va doresc sl ne vedem maine in cadrul sedintei de Consiliu. O
zi buna
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§edinta comisiei s-a incheiat Ia ora 12.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforrna online de videoconferinla WebEx pe
care s-a desfasurat sedinta

PRESEDINTE
CICEALX AN4 MARIA
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